

# 你们要靠主常常喜乐

Rejoice in the Lord always

2021.12.26

**Sinful Man**



**Holy God**

**Death**

Eph. 2:1  
Rom. 6:23

**Jesus Christ**

**Eternal Life**

Jn. 17:3

Jn. 3:16-18, 36  
Acts 16:31  
Eph. 3:12

(腓 4:4)你们要靠主常常喜乐。我再说，你们要喜乐。

(Philippians 4:4) Rejoice in the Lord always. I will say it again: Rejoice

(腓4:5) 当叫众人知道你们谦让的心。主已经近了。

(Philippians 4:5) Let your gentleness be evident to all. The Lord is near.

(腓 4:6) 应当一无挂虑，只要凡事  
借着祷告，祈求，和感谢，将你们所要的告诉神。

(Philippians 4:6) Do not be anxious about anything, but in everything, by prayer and petition, with thanksgiving, present your requests to God.

(腓 4:7) 神所赐出人意外的平安，必在基督耶稣里，保守你们的心怀意念。

(Philippians 4:7) And the peace of God, which transcends all understanding, will guard your hearts and your minds in Christ Jesus.

(约 3:16) 神爱世人，甚至将他的独生子  
赐给他们，叫一切信他的，不至灭  
亡，反得永生。

(John 3:16) For God so loved the world that he  
gave his one and only Son, that whoever  
believes in him shall not perish but have  
eternal life.

(约 10:10) 盗贼来，无非要偷窃，杀害，毁坏。我来了，是要叫羊（或作人）得生命，并且得的更丰盛。

(John 10:10) The thief comes only to steal and kill and destroy; I have come that they may have life, and have it to the full.



(罗 3:23) 因为世人都犯了罪，亏缺了神的荣耀。

(Romans 3:23) for all have sinned and fall short of the glory of God.